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másként látja a dolgokat. A feleségemmel is beszélgetünk szakmai kérdésekről, hiszen jó 
dolog, hogy neki köszönhetően már itthon komoly megmérettetésen eshetnek át a mun-
káim. A kritikát meghallgatom, de ez nem azt jelenti, hogy a szerint dolgoznék, amit ő 
mond. Az együttműködésünknek gyümölcsöző eredménye van, hiszen a címadásban vagy 
egy kiállítás tematikájának felépítésében is kaphatok segítséget tőle. Mindig jó, ha egy 
olyan hozzáértő tud külső szemmel véleményt mondani, aki ismeri az alkotót is. 

– Milyen tervei vannak, mire készül? 

– Június 3-án Balassagyarmaton, a szerb templomban nyílik tárlatom. Csemiczky 
Zoltán kért fel, aki tagtársam volt a Fiatal Képzőművészek Stúdiójában. Tervezek egy ki-
állítást Dániában is, remélem, sikerül megvalósítani.  

– Szeged talán nem a legideálisabb közeg egy kísérletező, invenciózus alkotó szá-
mára. Miért érzi jól magát itt mégis? 

– Kisteleken születtem, de tizennégy éves korom óta Szegedhez kötődöm. Szeretem 
a várost, eggyé vált vele az életem. Nagyon fontosak számomra a barátok, akik megtartó 
erőt jelentenek. Édesapám életét is meghatározták a barátai, nálam is így van ez. Törek-
szem rá, hogy nyaranta eljussak a csongrádi Plein Air Nemzetközi Művésztelepre, ahol 
rengeteg külföldi baráttal is találkozom. Ha nem vagyok ott már a nyitáskor, két nap után 
addig telefonálnak, amíg ki nem megyek. Jóleső érzés, hogy visszavárják az embert. Sze-
geden Darázs Jóska, Popovics Lőrinc, Aranyi Sanyi, Lázár Pali és Nagy Imre a legjobb ba-
rátaim. Velük közös családi összejöveteleket is szoktunk tartani. Darázs Jóskával nem-
régiben vettek fel bennünket a Szög-Art Művészeti Egyesületbe, aminek azért is örülök, 
mert eddig is barátaimnak tudtam az alkotócsoport meghatározó tagjait. 
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